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Temat: odpowiedź na interpelację w sprawie zmian 

dotyczących funkcjonowania Stadionu Śląskiego. 

 

Bardzo dziękuję za przesłane uwagi i pomysły dotyczące 

funkcjonowania Stadionu Śląskiego w Chorzowie.  

Zarząd Województwa Śląskiego, wybrany w dniu 06 maja br. przez 

Sejmik Województwa Śląskiego już rozpoczął prace nad 

optymalnym kształtem planu imprez Stadionu, który powinien być 

satysfakcjonujący zarówno dla właściciela obiektu jak  

i mieszkańców naszego regionu. 

Zaproponowany przez Pana Radnego sposób rozliczeń  

z kontrahentami daje jedną z alternatyw, jednakże jest  

to każdorazowo uzależnione od partnera oraz charakteru formalno-

prawnego wydarzenia. 

Jeszcze raz bardzo serdecznie dziękuję za przesłane uwagi, które 

Zarząd Województwa Śląskiego z pewnością weźmie pod rozwagę 

w toku swoich prac. 
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Bartłomiej Kowalski 

Radny  

Sejmiku Województwa Śląskiego 


